



GCS-mm/2024/1.3/177
Date: 9th November 2024

المرجع: GCS-mm/2024/1.3/177
التاريخ: 9 نوفمبر 2024

**H.E. Chief Executive Officer
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE**

**سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم،
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Appointment of e& enterprise Chief Executive
Officer**

تعيين الرئيس التنفيذي لـ "إي آند المؤسسة"

As part of e&'s endeavors to empower its talents and best utilize their capabilities in different aspects of its business, kindly be informed that Mr. Khalid Murshed is appointed as CEO of e& enterprise as a replacement for Mr. Salvador Anglada, who is appointed as Advisor in the Group. These appointments shall be effective from January 1st, 2025.

في إطار سعي الشركة لتمكين كوادرها والاستعانة بكفاءتهم في مختلف مناحي عملها، يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تقرر تعيين السيد/ خالد مرشد في منصب الرئيس التنفيذي لـ "إي آند المؤسسة" خلفاً للسيد/ سلفادور أنجلادا الذي تم تعيينه مستشاراً في المجموعة. ويدخل هذان التعيينان حيز التنفيذ اعتباراً من 1 يناير 2025.

Enclosed is the profile of Mr. Khalid Murshed.

مرفق طيه السيرة الذاتية للسيد/ خالد مرشد.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

**حسن محمد الحوسني
الأمين العام للمجموعة
Hasan Mohamed Al Hosani
Group Corporate Secretary**



Khalid Murshed

خالد مرشد

Khalid Murshed, Chief Technology & Information Officer of e& UAE was the popular winner of the Technology Leader Award. He has more than 26 years' experience in the telecoms industry in a number of leadership positions.

After gaining a bachelor's degree in Telecom Engineering from Khalifa University in the UAE, Khalid started his career at Etisalat UAE in 1998 as part of the mobile planning team.

After six years there, he next led the central region at Mobily in the Kingdom of Saudi Arabia where he managed network development. Khalid and his team achieved remarkable success by launching the new mobile network during the peak Hajj season. He then moved to the Emirates Telecommunications Company (du) where he was Vice President, Mobile Access Network.

In 2013 Khalid joined e& group (then known as Etisalat Group) as the Chief Technology Officer (CTO) for Etisalat Misr in Egypt, where his contribution to the business helped it become the technology leader in the market. Under his direction, the company successfully launch its 4G network and achieved its goals, becoming the second operator in the Egyptian market.

Now Khalid is Chief Technology & Information Officer for e& UAE, with a long track record of successes. He was involved in the launch and planning of mobile networks and is regarded as one of the industry's leading thinkers and most inspiring technology leaders.

حاز السيد/ خالد مرشد، الرئيس التنفيذي للتكنولوجيا والمعلومات في "إي آند الإمارات"، على جائزة القائد التكنولوجي بفضل خبرته التي تربو على 26 عاماً في قطاع الاتصالات تقلد خلالها العديد من المناصب القيادية.

حاملاً شهادة البكالوريوس في هندسة الاتصالات من جامعة خليفة للعلوم والتكنولوجيا في دولة الإمارات العربية المتحدة، انطلق السيد/ خالد مرشد في مسيرته المهنية في اتصالات الإمارات في عام 1998 كعضو في فريق التخطيط لخدمات الهاتف المحمول.

وبعد ست سنوات من الخبرة قضاها في شركة اتصالات، تولى السيد/ خالد مرشد عملية تطوير شبكة الهاتف المحمول لدى شركة موبايلي في المنطقة الوسطى في المملكة العربية السعودية، حقق خلالها مع فريقه إنجازاً بارزاً بإطلاق شبكة الهاتف المحمول الجديدة خلال ذروة موسم الحج. ثم انتقل بعد ذلك إلى شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة (دو) ليشغل منصب نائب الرئيس لشبكة النفاذ عبر الهاتف المحمول.

في عام 2013 انضم السيد/ خالد مرشد إلى مجموعة إي آند (المعروفة آنذاك باسم مجموعة اتصالات) كرئيس تنفيذي للتكنولوجيا (CTO) في شركة اتصالات مصر، وبمساهمة منه أصبحت الشركة رائدة في مجال التكنولوجيا في السوق المصرية ونجحت في إطلاق شبكة الجيل الرابع 4G وحققت أهدافها لتصبح المشغل الثاني في السوق.

يشغل السيد/ خالد مرشد حالياً منصب الرئيس التنفيذي للتكنولوجيا والمعلومات في "إي آند الإمارات" ويحظى بسجل حافل بالنجاحات حيث أثبت كفاءته في إطلاق وتخطيط شبكات الهاتف المحمول، مما جعله أحد أبرز القادة إلهاماً الذين ساهموا في تطوير قطاع التكنولوجيا.